

28 October 2025

28 أكتوبر 2025

**Subject: Corrective Disclosure – Revised
Financial Information**

الموضوع: إفصاح تصحيحي – معلومات مالية معدلة

With reference to the disclosure announcing the resolutions dated 27 October 2025, the Company would like to inform its shareholders and the market that the financial information previously disclosed has been revised.

بالإشارة إلى الإفصاح المتعلق بقرارات الاجتماع المؤرخ في 27 أكتوبر 2025، تود الشركة إبلاغ مساهميها والسوق بأن المعلومات المالية التي تم الإفصاح عنها سابقاً قد تم تعديلها.

The revenue for the nine-month period ended on 30 September 2025 is OMR 5.237 million, and the net profit is OMR **0.314 million**.

حيث بلغت الإيرادات للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2025 مبلغ 5.237 مليون ريال عماني، فيما بلغ صافي الربح 0.314 مليون ريال عماني.

Both the Arabic and English copies of the Financial Statements and Directors' Report have been uploaded on the Muscat Stock Exchange website.

وقد تم تحميل نسختي القوائم المالية وتقرير مجلس الإدارة باللغتين العربية والإنجليزية على موقع بورصة مسقط.

For

Al Maha Ceramics SAOG

عن
شركة المها للسيراميك ش.م.ع.ع

Mohammed Juma Al Balushi

Borad secretary

محمد جمعة البلوشي

سكرتير مجلس الإدارة

